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Abstract (en)
[origin: CA3095365A1] A filter element (2) for a single-serve capsule can be inserted into a base element, which is cup-shaped for example and
which defines an outer capsule wall together with a capsule lid, which is fastened to the base element after the filter element has been inserted. The
filter element (2) is designed in such a way that the filter element divides the capsule interior between an extractable-material region and a collecting
region, which is formed between the filter element and the outer capsule wall. The filter element forms a filter plate (21) and a two-dimensional
structure of struts (26), which extend along the filter plate and hit one another at an angle, the struts having a cross-section that diminishes radially
outward.

Abstract (de)
Ein Filterelement (2) für eine Portionenkapsel ist in ein beispielsweise becherartig ausgebildetes Basiselement einlegbar, welches zusammen mit
einem nach dem Einlegen des Filterelements am Basiselement befestigten Kapseldeckel eine äussere Kapselwand definiert. Das Filterelement
(2) ist so ausgebildet, dass es den Kapselinnenraum aufteilt zwischen einem Extraktionsgutbereich und einem Sammelbereich, der zwischen
dem Filterelement und der äusseren Kapselwand ausgebildet ist. Das Filterelement bildet eine Filterplatte (21) und ein zweidimensionales Gerüst
von entlang der Filterplatte verlaufenden unter einem Winkel aufeinander treffenden Streben (26), wobei die Streben einen nach radialaussen
abnehmenden Querschnitt haben.
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